



**rudirockt**  
international

Freitag, 01. Oktober 2010  
**Ready Steady Cook!**

“rudirockt” ist ein heißes Drei-Gänge-Menü mit Überraschungsfaktor. Gekocht wird in 2er Teams und jeder Gang wird in einer anderen Küche quer durch die Stadt serviert. So funktioniert das Ganze: Einen Gang kocht Dein Team selbst, zu den beiden anderen Gängen werdet Ihr eingeladen. Bei jedem Gang lernt Ihr neue Leute kennen.

**Extra für Euch: rudirockt international!**

Melde dich online an:

<http://rudirockt.de/events/rwth-international-2010>

Bei der After-Dinner Party im Humboldt-Haus, Pontstrasse 41, könnt Ihr alle Teilnehmer wieder sehen.

Ort: Humboldt-Haus, Pontstrasse 41  
Datum: 01. Oktober 2010  
Uhrzeit: ab 22.00 Uhr

Euer Link zum Dinner:  
<http://rudirockt.de/events/rwth-international-2010>



**rudirockt**

INTERNATIONAL OFFICE  
**RWTH**AACHEN  
UNIVERSITY



**rudirockt**  
international

Friday, October 1, 2010  
**Ready Steady Cook!**

“rudirockt” is a three-course meal with a twist. Teams of two people cook together, and each course is served in different kitchens across the city. This is how it works: Each team cooks one course (appetizer, main dish or dessert) and is invited to the other courses at other teams’ kitchens. At every course you meet new people.

**A special event just for you: rudirockt international!**  
Register for this event online at:  
<http://rudirockt.de/events/rwth-international-2010>

At the after-dinner party in Humboldt-Haus (Pontstrasse 41), you can meet up with all the participants and have a drink with your new acquaintances.

Where: Humboldt-Haus, Pontstrasse 41  
When: October 1, 2010  
What time: starting at 10 p.m.

Go to:  
<http://rudirockt.de/events/rwth-international-2010>



**rudirockt**

INTERNATIONAL OFFICE  
**RWTH**AACHEN  
UNIVERSITY